
Město Milevsko 

Kulturní komise  
se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko 

telefon: 382 504 116, 382 504 111, fax: 382 521 879  

e-mail: lenka.dzermanska@milevsko-mesto.cz, www.milevsko-mesto.cz 

_____________________________________________________________________________ 
 

 

Zápis číslo 1/2019 

ze zasedání Kulturní komise Rady města Milevska dne 23.01.2019 
 

 

 

Přítomni: PhDr. Jiří Kálal, MUDr. Zdeněk Hobzek, Karel Procházka, Vladimír Vildt, 

           Mgr. Vlasta Balogová, MUDr. Miroslava Pučelíková, Václav Málek, Tibor Kaleja 

 

 

 Hosté: Michal Horek - místostarosta ORR               

 

 

Jednání komise řídil předseda komise PhDr. Jiří Kálal 

 

 

Program jednání: 

1. Uvítání 

2. Předání jmenovacích dekretů 

3. Seznámení s plánem činnosti komise v roce 2019 

4. Kontrola a posuzování žádostí z dotačního programu ,,KULTURA 2019“ . 

5. Různé. 

 

 

Průběh jednání: 

 

Po úvodním přivítání všech přítomných členů komise a hosta předsedou, následovalo 

představení nových členů komise a schválení programu zasedání. Bylo konstatováno, že komise 

se sešla v usnášení schopném stavu. 

 

2. Předání jmenovacích dekretů 

Předsedovi a členům kulturní komise byly předány jmenovací dekrety. 

 

3. Seznámení s plánem činnosti komise v roce 2019 

Předseda komise pan PhDr. Jiří Kálal seznámil přítomné s plánem činnosti komise na rok 2019. 

K předloženému znění plánu nebyly ze strany členů komise vzneseny žádné připomínky. Plán 

činnosti bude následně předložen Radě města Milevska na jejím zasedání 06.02.2019 ke 

schválení.   

 

4.  Kontrola a posuzování žádostí z dotačního programu ,,KULTURA 2019“ (DPK) 

Dle DPK je kulturní komise zároveň i hodnotící komisí podaných žádostí. Členové komise 

obdrželi tabulku s přehledem žádostí a požadovanými dotacemi a byli tajemnicí komise 

informováni, že všechny žádosti splňují kritéria DPK a žádnou není třeba vyloučit z hodnocení. 

Po prostudování tabulky byli členové komise seznámeni s podrobnostmi jednotlivých žádostí. 
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Bylo podáno 24 žádostí od 19 subjektů. Poté se komise dohodla, že doporučuje RMM rozdělit v 

1. kole mezi žadatele celou částku 200.000 Kč, která byla v rozpočtu města vyčleněna pro DPK. 

Následně byly navrhovány a odsouhlasovány výše dotací u jednotlivých žádostí. Částky 

navržené komisí jsou uvedeny v tabulce, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu. U dvou žádostí 

bylo doporučeno nepřidělit žádnou dotaci, zdůvodnění je uvedeno v tabulce.   

 

V průběhu hodnocení žádostí opustil jednání komise pan místostarosta Michal Horek. Jednání 

následně opustil pan Karel Procházka. 

 

5. Různé 

Pan Václav Málek vznesl návrh, aby Kulturní komise na své další zasedání pozvala ředitele 

Domu kultury pana Bc. Víta Kratochvíla a požádala ho o vysvětlení financování profilové akce 

Open Air Přeštěnice. 

 

O návrhu se následně hlasovalo: 

 
 PRO: MUDr. Zdeněk Hobzek, Vladimír Vildt, Mgr. Vlasta Balogová, MUDr. 

Miroslava Pučelíková, Václav Málek, Tibor Kaleja 
 

 PROTI: PhDr. Jiří Kálal 

 

Usnesení komise:  

Kulturní komise souhlasí s pozváním ředitele Domu Kultury pana Bc. Víta Kratochvíla na příští 

zasedání a požádá ho o vysvětlení financování profilové akce Open Air Přeštěnice. 

 

Pan Vladimír Vildt otevřel téma letních koncertů v amfiteátru Domu kultury. Poukázal na 

hlučnosti hudební produkce a sdělil, že na příštím zasedání navrhne řediteli DK obměnu 

hudebních žánrů. 

Pan MUDr. Zdeněk Hobzek poukázal na vysoké ceny filmových představení v milevském kině. 

Ceny za dětská představení jsou velmi vysoké a silně kontrastují s nízkými částkami uvedenými 

u filmů pro Senior klub. Dle jeho názoru by na plakátech měly být uvedeny také plné ceny a 

představení by měla být přístupná všem. Věc by spolu s dotazem na rekonstrukci DK rád probral 

s ředitelem DK.  

Paní MUDr. Miroslava Pučelíková navrhla z důvodu své pracovní zaneprázdněnosti změnu 

termínu zasedání Kulturní komise. Po vzájemné debatě a sladění požadavků a termínů se 

přítomní jednomyslně shodli, že zasedání Kulturní komise bude nově v úterý od 15:30 hodin. 

 

Doporučení Kulturní komise RMM: 

- Komise doporučuje RMM rozdělit finanční prostředky žadatelům dle návrhu uvedeného 

v tabulce – příloze tohoto zápisu. 

 

- Komise vzhledem k narůstající výši požadavků žadatelů v dotačním programu Kultura 

doporučuje RMM od roku 2020 zvýšení částky vyčleněné v rozpočtu města pro tento 

program na 300.000 Kč. 

 

- Komise navrhuje vyjmout novoroční ohňostroj z profilových akcí v oblasti kultury. 

 

- Komise navrhuje sjednotit posuzování divadelních projektů Hostína a Vlksic. Komise je 

toho názoru, že se jedná o podobně zaměřené akce, a tudíž by měly být obě buď 

v profilových akcích, anebo obě získávat příspěvek z dotačního programu Kultura.  
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Závěrem předseda komise poděkoval všem členům komise za účast a sdělil, že příští zasedání 

se bude konat během měsíce března. Přesný termín bude oznámen v dostatečném předstihu. 

 

 

 

Příloha: 

Tabulka - Přehled žádostí, požadované dotace, návrh výše dotací a jejich zdůvodnění od 

kulturní komise  

 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

 

 

 

   

PhDr. Jiří Kálal v. r. 

předseda Kulturní komise 

 

V Milevsku 23.01.2019 

 


